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Protokół nr 2/14 
z posiedzenia 

Komisji Spraw Społecznych  
z dnia 18 grudnia 2014 r. 

 
Ad 1 
Posiedzenie Komisji Spraw Społecznych otworzyła Przewodnicząca Komisji Pani Dorota 
Kaźmierczak, która powitała członków Komisji.  
 
Ad 2 
Obecni: 

• Przewodnicząca:     Dorota Kaźmierczak 
• Członkowie      Mikołaj Rogala 

Ireneusz Lesiński 
Alfred Siama 
Magdalena Smektała 

 
Podczas stwierdzania quorum nieobecna była Radna Magdalena Smektała.  
W posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 

• Etatowy Członek Zarządu Janusz Sikora. 
• Naczelnik Wydziału OS Marek Smektała, 
• Zastępca Naczelnika OS Magdalena Wasielewska. 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad 3 
Przewodnicząca Pani Dorota Kaźmierczak przedstawiła porządek posiedzenia, który przyjęto w 
wyniku głosowania: 4 głosy „za”, podczas nieobecności Radnej Magdaleny Smektały.  
 
Ad 4 
Protokół Nr 1/14 z dnia 9 grudnia 2014 r. został przyjęty w wyniku głosowania: 3 głosy „za”, przy 1 
głosie wstrzymującym oraz nieobecności Radnej Magdaleny Smektały.  
 
Ad 5 
Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji Spraw Społecznych.  
Przewodnicząca Komisji poprosiła o zgłaszanie kandydatur na stanowisko 
Wiceprzewodniczącego Komisji. 
Jako pierwszy głos w dyskusji zabrał Pan Alfred Siama. Poinformował, że od roku 2006 była taka 
tradycja w Komisji Spraw Społecznych polegająca na tym, że funkcję Wiceprzewodniczącego 
Komisji pełnił radny z opozycji. Pan Alfred Siama uważa, że dobrze byłoby tę tradycję podtrzymać. 
W związku z powyższym na Wiceprzewodniczącego Komisji zaproponował kandydaturę Radnego 
Ireneusza Lesińskiego.  
Radny Lesiński zabierając głos poinformował, że w związku z tym, że jest pierwszy raz członkiem 
Komisji Spraw Społecznych zaproponował  na funkcję Wiceprzewodniczącego Komisji 
kandydaturę  Radnego Mikołaja Rogali i nie wyraził zgody na kandydowanie. 
Przewodnicząca Komisji Pani Dorota Kaźmierczak zapytała Radnego Rogalę, czy wyraża zgodę 
na kandydowanie.  
Radny Rogala wyraził zgodę.  
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W wyniku głosowania: 3 głosy „za”, przy 1 głosie wstrzymującym i nieobecności Radnej 
Smektały na Wiceprzewodniczącego Komisji wybrano Radnego Pana Mikołaja Rogalę.  

 
Na posiedzenie Komisji przybyła Radna Magdalena Smektała. 

 
Ad 6a) 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie powołania Rady Społecznej przy 
Samodzielnym Publicznym Zespole Opieki Zdrowotnej w Gostyniu. 
Przewodnicząca Komisji poprosiła o przedstawienie projektu uchwały Etatowego Członka Zarządu 
Pana Janusza Sikorę.   
Pan Janusz Sikora poinformował, że odwołanie i powołanie Rady Społecznej przy SPZOZ w 
Gostyniu spowodowane jest upływem kadencji, która zgodnie z § 16 pkt 1 Statutu SPZOZ w 
Gostyniu trwa 4 lata. 
Podjęcie uchwały jest zasadne, bowiem zgodnie z art. 48 ust. 5 ustawy z dnia 15 kwietnia 2011 r. 
o  działalności leczniczej Radę Społeczną powołuje i odwołuje oraz zwołuje jej pierwsze 
posiedzenie podmiot tworzący. 
Dodał, że odwołuje się Radę Społeczną przy Samodzielnym Publicznym Zespole Opieki 
Zdrowotnej w Gostyniu w składzie: 
1) Przewodniczący  -  Janusz Sikora, osoba wyznaczona przez Starostę Gostyńskiego; 
2) Członek  -  Ireneusz Rzeźnik, przedstawiciel Wojewody Wielkopolskiego; 
3) Członek  -  Czesław Wojciechowski, przedstawiciel Rady Powiatu; 
4) Członek  -  Zdzisław Kowalczyk, przedstawiciel Rady Powiatu; 
5) Członek  -  Józef Czarnecki, przedstawiciel Rady Powiatu; 
6) Członek  -  Kazimierz Musielak, przedstawiciel Rady Powiatu; 
7) Członek  -  Andrzej Czabajski, przedstawiciel Rady Powiatu; 
8) Członek  -  Leszek Kamiński, przedstawiciel Rady Powiatu. 
Pan Sikora wyjaśnił, że w skład Rady Społecznej wchodzi osoba wyznaczona przez Starostę 
Gostyńskiego, przedstawiciel Wojewody Wielkopolskiego oraz przedstawiciele Rady Powiatu.  
Poinformował, że do poszczególnych przedstawicieli klubów radnych zostanie wystosowane pismo 
o wskazanie po jednym przedstawicielu Rady Powiatu do składu Rady Społecznej.  
Radny Lesiński zapytał, czy Wojewoda Wielkopolski wskazał już przedstawiciela do pracy w 
składzie Rady Społecznej.  
Pan Sikora wyjaśnił, że zostało wystosowane pismo w tej sprawie, ale odpowiedź nie została 
jeszcze udzielona.  
Radny Lesiński zapytał, czy każdy z klubów ma wytypować po jednym przedstawicielu.  
Pan Sikora wyjaśnił, że tak. Dodał, że pozostałe kandydatury zostaną podane na najbliższej sesji 
Rady Powiatu.  
 
Projekt uchwały Rady Powiatu  w sprawie powołania Rady Społecznej przy Samodzielnym 
Publicznym Zespole Opieki Zdrowotnej została przyjęta w wyniku głosowania: 5 głosów 
„za”.  
 
Ad 6b) 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu Konkursu na najlepszą 
pracę magisterską tematycznie związaną z Powiatem Gostyńskim.  
Przewodnicząca Komisji poprosiła o przedstawienie projektu uchwały Naczelnika Wydziału 
Oświaty i Spraw Społecznych Pana Marka Smektałę.  
Naczelnik poinformował, że zmiana regulaminu spowodowana jest wprowadzeniem zapisu w 
rozporządzeniu Ministra Nauki i Szkolnictwa Wyższego z dnia 14 września 2011 r. w sprawie 
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dokumentacji przebiegu studiów mówiącego o powszechnych zasadach elektronicznej formy 
dokumentowania przebiegu studiów.  
Radny Rogala zapytał, czy zmiana dotyczy tylko 3 punktu Regulaminu.  
Naczelnik wyjaśnił, że zmiana dotyczy tylko jednego zapisu  
Przewodnicząca Komisji zapytała, jak dużo wpływa prac na konkurs. 
Pan Smektała wyjaśnił, że zainteresowanie jest duże. W tym roku zostało złożonych 9 wniosków. 
Tematyka jest bardzo różna poprzez prace administracyjno – urzędowe, matematyczne a także 
związane z tańcem współczesnym.  
Radny Rogala zapytał, czy zdarzyły się prace, które nie były związane tematycznie z powiatem 
gostyńskim.  
Naczelnik wyjaśnił, że nie zdarzyła się taka sytuacja.  
Przewodnicząca Komisji zapytała, czy zdarzają się nagrody równorzędne.  
Zastępca Naczelnika Pani Magdalena Wsielewska  wyjaśniła, że tak. W zeszłym roku zdarzyły się 
dwie nagrody równorzędne.  
Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia regulaminu Konkursu na najlepszą 
pracę magisterską tematycznie związaną z Powiatem Gostyńskim Komisja zaopiniowała 
pozytywnie w wyniku głosowania: 5 głosów „za”. 
 
Ad 6 c)  
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie ustalenia rozkładu 
godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Gostyńskiego. 
Projekt uchwały przedstawił Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych Pan Marek 
Smektała.  
Poinformował, że kwestię ustalania harmonogramu pracy aptek ogólnodostępnych reguluje ustawa 
z dnia   6 września 2001 r. Prawo farmaceutyczne (t.j. Dz. U. z 2008 r. Nr 45, poz. 271 ze zm.). 
Rozkład godzin pracy aptek musi być ustalony w sposób realizujący dyspozycję art. 94 ust. 1, tj. 
rozkład godzin pracy aptek ogólnodostępnych powinien być dostosowany do potrzeb ludności i 
zapewniać dostępność świadczeń również w porze nocnej, w niedzielę, święta i inne dni wolne od 
pracy, natomiast ust. 2 ww. artykułu mówi o tym, iż kompetencje do ustalania rozkładu godzin 
pracy aptek ogólnodostępnych na danym terenie posiada rada powiatu. Uchwała ustalająca 
rozkład godzin pracy aptek powinna być poprzedzona uzyskaniem opinii wójtów (burmistrzów, 
prezydentów miast) gmin z terenu powiatu i samorządu aptekarskiego. 
Załącznik Nr 1 do niniejszej uchwały przedstawia Rozkład godzin pracy aptek ogólnodostępnych 
na terenie powiatu gostyńskiego, natomiast załącznik Nr 2 do niniejszej uchwały przedstawia 
Harmonogram dostępności świadczeń w porze nocnej, w niedziele, święta i dni wolne od pracy 
ustalony przez przedstawiciela Wielkopolskiej Okręgowej Izby Aptekarskiej od 5 stycznia 2015 r. 
do 5 lipca 2015 r. od 22

00 do 6
00

. 
Przewodnicząca Komisji poinformowała, że z przedłożonego harmonogramu wynika, że w 
niedziele i święta dyżury aptek są pełnione tylko w 3 miejscowościach . Dodała, że dobrze byłoby, 
aby te dyżury były pełnione we wszystkich miejscowościach.  
Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych wyjaśnił, że pomysłów na pełnienie dyżurów 
było wiele, nawet takie, że w Gostyniu nie byłby pełniony żaden dyżur. W związku z tym, że usługi 
medyczne po godzinie 18.00 pełni SP ZOZ w Gostyniu niecelowym byłoby otwierać apteki w 
innych miejscowościach, skoro i tak pacjenci dojeżdżają do Gostynia.  Ponadto nie ma narzędzi 
prawnych, aby zmusić właścicieli aptek do tego, by otworzyli aptekę. 
Radny Rogala zapytał, jaka jest zmiana w harmonogramie pracy aptek w porównaniu do 
poprzedniego. 
Naczelnik wyjaśnił, że żadna, ponieważ liczba aptek nie zmieniła się. Pani Magdalena 
Wasielewska dodała, że 3 apteki zmieniły tylko system  pracy.  
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Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek 
ogólnodostępnych na terenie Powiatu Gostyńskiego została przyjęta w wyniku głosowania: 
5 głosów „za”. 
 
Ad 7 
W punkcie „wolne głosy i wnioski” głos zabrała Przewodnicząca Komisji. Poprosiła, aby 
członkowie Komisji zastanowili się nad planem pracy na kolejny rok. Zdaniem Radnego Rogali 
możnaby określić czym Komisja chciałaby się zająć w danym roku. Dodał, że w 2015 mogłyby to 
być np. ośrodki pomocy społecznej. Radny Alfred Siama poinformował, że niedawno rozmawiał z 
dyrektorem DPS w Rogowie, który przekazał mu sugestie, aby radni więcej czasu przeznaczali na 
odwiedziny danej placówki.  
  
Ad 8 
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji Dorota Kaźmierczak zamknęła 
posiedzenie komisji. 

 
 
 

Przewodnicząca Komisji 
Spraw Społecznych 

 
Dorota Kaźmierczak 

Protokołowała: Joanna Bilińska 
 

 


